2021 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday 09/05/2021	下週主日 Next Sunday 09/12/2021		
中文主席 English Presider	張文迪	蔣洪平		
中文講員	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng		
翻譯 Interpreter	陳 瑛	方向		
中文司琴 Pianist	Lauren	羅鳳玲		
中文招待 Ushers	王國歡	蔣鎔睿		
音響/ 投影 Audio Engineer/PPT	劉砥中/闞月紅	鲁 锋/劉砥中		
托兒 Nursery	吳美莲	譚玫琍		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工	陳凌楓,林晋红	羅美珍,黃雯茗		
Lunch Serving	徐實钦,林素珍	吳永佳,文 艷		
清潔同工 Cleaning	Santos, Richard	Jack Epp,李任遠		
保安 Security	蔣洪平	李允誠		
週二 Tuesday	姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(Z00M Meeting ID: (321-971-546)			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study			

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 宣道 Mission: \$2,500.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	July Income	July Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$1, 200. 00	\$11, 789. 00	\$8, 106. 00	\$7, 306. 59
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	N/A	\$962. 52
宣道 Missions	\$1,950.00	\$ 5, 110. 00	\$2, 590. 00	\$662.50
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - September, 2021:

你們得救是本乎恩, 也因著信; 這並不是出於自己, 乃是神所賜的; 也不是出於行為, 免得有人自誇。(以弗所書 Ephesians. 2:8-9)

牧師 Pastor	長老 Elder		
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang		
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886		
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com		



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449 http://www.tulsaccc.org/

使人作主門徒·跨文化宣教

Make Disciples · Cross-Cultural Missions

聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

九月五日 September 05, 2021

主席 Presider: 張文迪

10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: Lauren

講員 Speaker: 程保治牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 詩 Psalm 98:1-2 宣召 Convocation 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主祷文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All

讚美詩 Praise Hymns 1 聖哉, 聖哉, 聖哉! Holy Holy Holy 眾坐 Congregation 70 你信实何广大 Great Is Thy Faithfulness

祈祷 Invocation

主席 Presider

讚美詩 Praise Hymns

眾坐 Congregation

138 十架為我榮耀 Jesus keep me near the cross

讀經 Scripture Reading 以弗所書 Ephesians 1:3-14 眾坐 Congregation 證道 屬靈的福氣 程保治牧師

Sermon

Spiritual Blessings

Rev. Jeff Cheng 主席 Presider

回應/奉獻 Response/Offering

508 向主獻呈 We Give thee but thine own

聖餐 Holy Communion 131 恩爱救赎主 Blessed Redeemer 眾坐 Congregation 歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider 每月经文 Monthly Verses 主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction

程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation

默禱 Silent Prayer

眾坐 Congregation

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (9/12) 是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也會有線上直播。請預備心參加。
- 3. 教會有青少年事工的實習機會。若有感動者或推薦,請聯繫牧師,長老或 執事會主席。
- 4. 教會幸福小組即將在九月中展開,請弟兄姐妹們也一起來參與傳福音事工, 藉著禱告和邀請人來參加幸福小組。若你有認識福音朋友,可以聯繫牧師或 方向弟兄。
- 5. 教會準備成立 40 週年慶的委員會來策劃這個 2022 年的慶典。若有感動者, 請向牧師或執事會主席聯繫。

祷告事項:

教會事工

- 1. 為青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
- 2. 為教會幸福小組事工的預備、同工、培訓及邀請禱告。
- 3. 為秋季 (9-11 月) 主日學老師備課及弟兄姊妹踴躍參加禱告。
- 4. 為婦女團契 9/7 開始每星期二 10:00AM 網上聚會禱告。

肢體關懷

- 1. 新學年已經開始,求神賜給父母智慧幫助兒女專心仰賴神,並保守看顧兒女進出平安。
- 2. 為剛進大學的新生, 新一年的教會生活禱告。
- 3. 為郭顏姊妹護照申請延期. 能早日被批准祷告。
- 4. 為參加夏令會 MACCSR 的弟兄姊妹,靈命更新、來回平安禱告。

健康需要

- 1. 感謝主, 鳳玲母親申請洗腎機器已批准, 求主保守看顧她身體的康復。
- 2. 為劉砥中母親的身體維持健康及她的救恩禱告。
- 3. 為劉賢賜弟兄、Hanna Winsjansen、黃道信的女兒 Mary 身體健康禱告。 普世宣教
- 1. 為高牧師身上癌細胞的治療迫切禱告,求主的保守看顧。
- 2. 為常牧師為主往來各處傳講神的話語有健康的身體代禱。

Announcements:

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless those who attend today service.
- 2. Next Sunday (9/12) is combined worship service from 10:45 AM to 12:20 PM. We have in person service and live stream.
- 3. Church has youth internship opportunity. If anyone interested or any recommendations, please contact pastor, elder or Deacon Board Chairman.
- 4. Church will launch "Blessing Group" in mid-September. We would invite brothers and sisters to participate in this ministry thru prayer and inviting people to join the group. If you know some gospel friends, please introduce them to pastor or brother Fang Xiang.5. Church is forming the 40th anniversary committee and need volunteers to plan for this event. If you are willing, please let

- pastor or Deacon chair knows.
- 5. Church is forming the 40th anniversary committee and need volunteers to plan for this event. If you are willing, please let pastor or Deacon chair knows.

Prayer Items:

Church Ministry

- 1. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.
- 2. Pray for the preparation, co-workers, training, and invitations for the church's happiness group ministry.
- 3. Pray for Fall Quarter Sunday School preparation and more to attend Sunday school.
- 4. Pray for the online meeting of the Women's Fellowship at 10:00AM every Tuesday starting from 9/7.

Member Care

- 1. The new school year has begun. Pray that God will give parents wisdom to help children rely on God with all their hearts and keep them safe in and out.
- 2. Pray for the freshmen who have just entered college and the church life in the new year.
- 3. Pray for the extension of Sister Guo Yan's passport and approval as soon as possible.
- 4. Pray for spiritual renewal and peace back and forth for the brothers and sisters participating in the MACCSR retreat.

Health needs

- 1. Thank the Lord, Hong Ling's mother's application for the dialysis machine has been approved. Pray for the Lord to guard her body and her recovery.
- 2. Pray for Tim Liu's mother's health and her salvation.
- 3. Pray for the health of Brother Jim Lau, Hanna Winsjansen, Huang Daoxin, and daughter Mary.

World Missions

- 1. Pray urgently for the treatment of cancer cells in Pastor Ko's body and pray for the Lord's protection.
- 2. Pray for Pastor Seung's health as he travels around sharing God's Word.

講道大綱 Sermon Outlines:

- I. 神的揀選 God's choice
- II. 得蒙救贖 Redemption
- III. 聖靈印記 The seal of the Holy Spirit